
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 499 

 

На 11 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно изисквания към организацията 

и технологията на компютърната обработка на данните от 

гласуването и издаването на Бюлетин на ЦИК за резултатите, 

включително от машинното гласуване, от изборите за членове на 

Европейски парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Емил Войнов 

2. Проект на решение относно съставяне, обявяване, 

поправка, отпечатване и публикуване на избирателни списъци за 

избирателните секции в страната при произвеждането на изборите за 

Европейски парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

3. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

участие в изборите за членове на Европейски парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

4. Проект на решение относно условията и реда за образуване 

на избирателни секции извън страната и за назначаване съставите на 

секционните избирателни комисии при произвеждане на изборите за 
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членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

5. Проект на решение относно единна номерация на секциите 

за гласуване извън страната на изборите за членове на Европейски 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

6. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Любомир 

   Георгиев, Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, 

   Красимир Ципов, Елка Стоянова, Георги Баханов, 

   Гергана Стоянова и Камелия Нейкова 

7. Проекти на решения относно промяна в състава на ОИК. 

  Докладва: Красимир Ципов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева.  

ОТСЪСТВАТ: Ерхан Чаушев и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на ЦИК. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 
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Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Георгиева и 

Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно изисквания към организациите 

и технологията на компютърната обработка на данните от 

гласуването в изборите на 9 юни с докладчик господин Войнов. 

2. Проект на решение относно съставяне, обявяване, 

поправка, отпечатване и публикуване на избирателните списъци в 

изборите на 9 юни с докладчик госпожа Стоянова. 

3. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

участие в изборите на 9 юни с докладчик господин Георгиев. 

4. Проект на решение относно условията и реда за образуване 

на секциите извън страната и за назначаване съставите на СИК при 

произвеждане на изборите на 9 юни с докладчик господин Томов. 

5. Проект на решение относно единна номерация на секциите 

за гласуване извън страната в изборите на 9 юни с докладчик 

господин Томов. 

6. Доклади по административни преписки с докладчици: 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Солакова, Георгиев, Ганчева, 

Стойчева, Ципов, Елка Стоянова, Баханов, и аз имам доклад в тази 

точка. 

7. Проекти на решения относно промяна в състави на ОИК с 

докладчик господин Ципов и госпожа Матева. 

Имате ли други предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова? Добавям Ви в точка шеста. 

Други? Няма. 

Колеги, моля, режим на гласуване на дневния ред, като, 

разбира се, може да се наложи да разместим поредността на точките, 

както и да се разгледат в работна група някои от проектите. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИЗИСКВАНИЯ КЪМ 

ОРГАНИЗАЦИЯТА И ТЕХНОЛОГИЯТА НА КОМПЮТЪРНАТА 

ОБРАБОТКА НА ДАННИТЕ ОТ ГЛАСУВАНЕТО И 

ИЗДАВАНЕТО НА БЮЛЕТИН НА ЦИК ЗА РЕЗУЛТАТИТЕ ОТ 

ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, представям ви проект на 

решение относно изисквания към организациите и технологията на 

компютърната обработка на данните от гласуването и издаването на 

Бюлетин на ЦИК от резултатите в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. Тези изисквания се приемат на 

основание разпоредбата на чл. 57, ал. 1, т.33 от Изборния кодекс. 

Изискванията са групирани в пет раздела:  

1. Общи изисквания.  

2. Организация и технология на компютърната обработка на 

изборните резултати.  

3. Изисквания към програмно-техническото осигуряване. 

4. Информационни изходи и предоставяне на резултатите. 

5. Технологични параметри. 

Изискванията са аналогични на изискванията, приемани за 

предходни национални избори, но са съобразени със спецификата на 

предстоящите две в едно избори за членове на Европейски 

парламент от Република България и за народни представители. 

Проектът беше обсъден на работна група. В него са нанесени 

уточнените при обсъждането корекции. 

Предлагам да приемем изискванията, както и проектът на 

решение, който също е в моя папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания и предложения. 

Колеги, успяхте ли да се запознаете с проекта? Имате ли 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3061-ЕП/НС/11.04.2024 г. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО СЪСТАВЯНЕ, 

ОБЯВЯВАНЕ, ПОПРАВКА, ОТПЕЧАТВАНЕ И ПУБЛИКУВАНЕ 

НА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СПИСЪЦИ ЗА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СЕКЦИИ 

В СТРАНАТА ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, представям ви проект на 

решение относно съставяне, обявяване, поправка, отпечатване и 

публикуване на избирателните списъци за избирателните секции в 

страната при произвеждане на изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 

Проектът обсъдихме на работна група и след вчерашната 

проведена работна среща съм нанесла две кратки корекции, 

маркирани в цвят, на стр. 9 и стр. 11.  

Моля да обърнете внимание и ако одобрявате текста, да бъде 

подложен на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, кратко 

време за запознаване с проекта на решение, след което, ако имате 

предложения, да ги направите. 
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Колеги, тъй като проектът на решение е малко по-дълъг от 

обичайните ни решения, ще го върна и подложа на гласуване малко 

по-късно в заседанието, така че имате още време, ако не сте успели 

да се запознаете с някои от предложенията. 

 

Продължаваме с точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА ПРОВЕРКА 

НА СПИСЪЦИТЕ С ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИЯТА НА ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ ЗА УЧАСТИЕ В 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ ОТ 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 

9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проектът е с проектен номер 3921 в 

папка с мои инициали относно реда за проверка на списъците с 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и/или за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

Предлагам след запознаване Централната избирателна 

комисия да приеме това решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3062-ЕП/НС/10.04.2024 г. 

 

Продължаваме с доклади по точка шеста: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

приключилото архивиране на данните от флашпаметите, използвани 

на втория тур в изборите за кметове на 5 ноември, предлагам да 

изпратим писмо до Министерството на електронното управление 

(МЕУ), с което да поискаме съдействие за проверка годността на 

флашпаметите, с които разполага Централната избирателна комисия, 

с оглед използването им на предстоящите избори. Проектът на 

писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване и разчитаме на съдействието на 

МЕУ. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

25-4/11.04.2024 г. относно постъпили отчети от             З.             М. и 

Г.                 Б.        по граждански договори № 1 и № 2 от 5 февруари 

2024 г. 

Отчетите са постъпили с вх. №№ ЧМИ-23-5 и ЧМИ-23-6 от 

26 март 2024 г. и са докладвани пред Комисията за запознаване. В 

тях подробно е описано изпълнението на възложените дейности по 

предмета на договорите. 

Предвид изложеното и на представените съобразно 

изискванията на договорите отчети и други документи – дейностите 

по договорите са изпълнени, предлагам да приемем изпълнението на 

работата по граждански договори № 1 и № 2 от 5 февруари 2024 г., 

както и да одобрим извършване на плащането съобразно 

договореното.  
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Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 5 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Прекъснахме с докладите на господин Войнов – заповядайте, 

господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, тъй като се оказа, че 

докладната записка, представена с вх. № ЦИК-25-4, не е напълно 

комплектувана, ще отложа доклада си за следващото заседание. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № ЦИК-

21/10.04.2024 г. С него ни уведомяват, че са създали необходимата 

организация за допускане в склада на „Карго-партнер“ на лица от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ и „Карго-партнер“ във връзка с нашите указания за 

изнасяне и транспортиране на 9 126 броя акумулаторни батерии. 

Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте в точка шеста. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази точка ви докладвам 

поредния протокол от Изпълнителя по внедряване на новата 

деловодна система с вх. № ЦИК-7-4/10.04.2024 г., в който е описано 

какви действия са предприети за изпълнение на решението на 

Централната избирателна комисия по предложение на 

деловодителите за инсталирането на нови индекси и други данни в 

деловодната система за по-добра работа. 

Докладвам ви Определение № 4302/09.04.2024 г. на Върховен 

административен съд по адм. дело № 3652/2024 г. Това дело е 

образувано по жалба на Д.          Н. срещу Решение № 3037-

МИ/28.03.2024 г. на Централната избирателна комисия. С 
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определението Върховният административен съд оставя без 

разглеждане жалбата на Д. Н. и прекратява производството по 

делото – за сведение.  

По-късно ще помоля за доклад отново в тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка има вх. № ЕП/НС-7-1 – това е поредната 

тарифа, постъпила от News 24-7. 

Предлагам тези постъпващи тарифи да не бъдат докладвани в 

залата, а направо да бъдат приобщавани към папка „Тарифи-медии“, 

в която да се създаде подпапка „Избори – 9 юни 2024 г.“. Това е 

моето предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-16-72/10.04.2024 г. е 

постъпила покана от IFES за участие в среща на Регионалната 

работна група на Европа и Евразия по въпросите на социалните 

медии, дезинформацията и честността на изборите. Офисът на IFES 

в Прага организира това – докладвам за сведение. 

В моя папка има проектен номер 9387 – обичайното писмо, 

което изпращаме до министъра на правосъдието и очакваме 

информация за това кои партии или части от коалиции са 

получавали държавна субсидия по реда на чл. 25, ал. 1 от Закона за 

политическите партии. Тази информация е необходима, за да може 

да определим кои партии имат право на медиен пакет.  
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Текстът е обичаен. Моля да го погледнете и евентуално да го 

одобрим и изпратим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във връзка с организацията по 

приемането на изборните книжа и материали от секционните 

избирателни комисии в РИК – Варна, предлагам да изпратим писмо 

по компетентност до областния управител на Варна с копие до           

Р.               И. с искане да се осигурят оптимални условия за 

приемането на протоколите от секционните избирателни комисии и 

да се окаже пълно съдействие на Районната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, да гласуваме изпращането на писмото. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-3/11.04.2024 г. са представени попълнени приложения 

съгласно одобрените макети от Министерството на финансите – 

справки, съгласно указания ДР-1 относно изпълнение на държавния 

бюджет и на сметките за средства от Европейския съюз за 2024 г. от 

13 февруари тази година на Министерството на финансите. 

Тези справки следва да се изпратят по електронната поща на 

служителя в Министерството на финансите, отговарящ за 

Централната избирателна комисия. 
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Предлагам да одобрим справките и изпращането им до 

Министерството на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С допълнителна докладна записка с 

вх. № ЦИК-52-1/10.04.2024 г. относно сключване на граждански 

договори със стенографите е направено уточнението да се гласува 

лимит по тези граждански договори в сроковете, за които имаме 

протоколно решение от 9 април 2024 г. – разходът да бъде до 30 хил. 

лв. 

По докладните записки е представен контролен лист за 

извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим извършването на разход до 30 хил. лв. 

за сключване на граждански договори за стенографско обслужване 

на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение писмо с вх. 

№ ЦИК-69/10.04.2024 г. от Министерството на финансите до всички 

първостепенни разпоредители с бюджет – указания за определяне на 

формата, съдържанието и сроковете за съставяне и представяне на 

тримесечната информация за разходите по бюджетни програми за 

2024 г. Като бюджетна организация, която прилага програмен 
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формат на бюджета, сме задължени да спазваме тези изисквания – за 

сведение на ЦИК, а за главния счетоводител, за сведение и 

изпълнение. 

Получили сме писмо от Националния статистически институт 

за предоставяне на информация, каквато периодично се събира – вх. 

№ ЦИК-68/10.04.2024 г., за данни в областта по опазване на 

околната среда за отчетната 2023 г. 

Предлагам да се възложи за изготвяне и предоставяне за 

запознаване и одобрение. 

За сведение ви докладвам запитване от              А.           И. с 

вх. № ЦИК-ЕП-17-18/11.04.2024 г. – въпроси, свързани с участието в 

общински избирателни комисии и районни избирателни комисии 

като възможност. За сведение оставям писмото, доколкото ще бъде 

преценено дали да бъде публикуван отговор в Рубриката „Въпроси и 

отговори“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 10 минути за проветряване на залата. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 11 членове сме в 

залата, имаме кворум. 

 

Продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО СЪСТАВЯНЕ, 

ОБЯВЯВАНЕ, ПОПРАВКА, ОТПЕЧАТВАНЕ И ПУБЛИКУВАНЕ 

НА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СПИСЪЦИ ЗА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СЕКЦИИ 

В СТРАНАТА ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕТО НА ИЗБОРИТЕ НА 

9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте с Вашия проект на решение. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладът ми е във връзка с 

проекта на решение относно избирателните списъци. Като свързан 
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доклад ви докладвам и писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-1-1 от днешна 

дата, което е свързано и със съдържанието на предложения от мен 

проект. 

В писмото, което ви цитирах от ГД ГРАО, на последната 

страница има направено предложение за отпадане на един текст. 

Моля да обърнете внимание и да преценим дали следва да отпадне, 

или да бъде оставен и да гласуваме проекта на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение по точка втора от дневния ред, който в началото на 

заседанието беше докладван от госпожа Стоянова, моля за вашите 

изказвания, предложения, ако има. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3063-ЕП/НС/11.04.2024 г. 

 

По дневния ред продължаваме с точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЕДИННАТА 

НОМЕРАЦИЯ НА СЕКЦИИТЕ ЗА ГЛАСУВАНЕ ИЗВЪН 

СТРАНАТА НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ 

ПАРЛАМЕНТ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, проектът на 

решение е качен във вътрешната мрежа с проектен номер 3919-

ЕП/НС. По същество проектът е същият както и на изборите за 

Народно събрание миналата година. 

Моля да го погледнете и евентуално да го гласуваме. Към 

проекта следва да се прикачи приложение със списъка на държавите, 
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който също е в екселски файл с проектен номер 3919. В него също 

няма промяна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Доколкото разбирам, приемаме 

единна номерация на секциите за гласуване извън страната, нали 

така, колега? За какво приложение става въпрос? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Това е приложение с номерата на 

държавите, в които имаме акредитирани посланици, като всяка 

страна има постоянен номер, както решихме при приемането на 

сходния проект на изборите на 2 април2023 г., тоест там са посочени 

номерата на държавите от 00-1 до 136 – това са всички страни, в 

които Република България има акредитиран посланик. По този 

начин числата ВВВ, тоест след първото число 32, за всяка страна се 

запазват постоянни.  

Мисля, че такова беше решението и на предишните избори и 

предлагам да го запазим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Уважаема госпожо Председател, 

уважаеми колеги, моля да отложим проекта на решение, за да се 

запознаем с приложението. Може би е техническа грешка, не е 

качено във вътрешната мрежа – да ги гледаме съвместно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка шеста от дневния ред: Доклади по 

административни преписки. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за малко. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам протокол от заседание 

на комисията, определена със Заповед № 18-АД. Може да го видите 

в моя папка, подпапка „Подбор на счетоводител“ – Протокол № 2, от 

заседанието на определената комисия за провеждане на подбор за 

заемане на длъжността „счетоводител“. 
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Заседанието беше проведено вчера със съответните етапи от 

подбора. Комисията приключи своята работа, както е описано 

накрая в Протокол № 2 в 12,20 ч.  

Според резултата от проведения тест, интервюто и 

получените оценки комисията класира на първо място един от 

участниците. 

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение за сключване на трудов договор с лицето, класирало се на 

първо място. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по докладваните протоколи за работата на комисията. 

Има ли становища? Не виждам. 

Подлагам на гласуване предложението на председателя на 

комисията за приемане работата на комисията и възлагане на 

администрацията подготовката на документите за сключване на 

трудов договор с класираното на първо място лице от 24 април тази 

година. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка с вх. № ЦИК-МИ-17-77/11.04.2024 г. – писмо до 

председателя на ЦИК от господин           К.            К. с посочен адрес. 

В писмото се посочва, че това е жалба, като поводът е категорично 

нежелание 23 дни председателят на ОИК – Родопи, да изпълни 

решението на две съдебни инстанции. Моли да вземем бързи и 

категорични мерки. 

Предлагам с писмо с копие до лицето да препратим писмото 

до ОИК – Родопи, за становище и уведомяване на ЦИК. 



16 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам преписка, постъпила от 

Министерството на външните работи. Изпращат ни писмо, което е 

от Постоянното представителство на Република България към 

Европейския съюз – това по-скоро е грама до различни институции, 

като ние сме за сведение. Това е доклад от заседанието на Работна 

група „Общи въпроси“, проведено на 9 април – за сведение, 

приобщаване, където е необходимо и за съобразяване с оглед 

съдържанието на информацията при бъдещи преписки в ЦИК. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-21/11.04.2024 г. и вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-02-20/11.04.2024 г. – преписка, препратена ни от 

Секретариата на Работна група „Избори“. В нашето деловодство е 

заведена с два входящи номера може би защото са приложени две 

писма от Министерството на външните работи, които по същество 

имат различен предмет. 

По преписка с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-21 е поставен въпросът 

относно допуснати технически неточности в Приложение № 12-ЕП и 

Приложение № 13-НС от изборните книжа на Централната 

избирателна комисия, които приехме с наше решение преди няколко 

дни за предстоящите избори. Тъй като изборните книжа, които 

Централната избирателна комисия прие, бяха приети след 

обсъждане и съобразяване на становища и молби на всички 

институции, които заедно с нас произвеждат изборите, ние 

обсъдихме указателния текст, който се сочи, че има техническа 

неточност, и сме приели книгите във вида, в който са публикувани и 

обнародвани в „Държавен вестник“. 
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Моли се изменение. Като докладчик считам, че не е налице 

основание да изменим изборни книжа с оглед сочените технически 

неточности. Тъй като с Министерството на външните работи сме 

заедно в процеса по подготовката на организацията в изборите за 

гласуване извън страната, а и по повод предстоящите избори ни 

предстои среща, може би се касае за неточност – неправилно 

разбиране, което е предмет според мен на среща с оглед всички 

други въпроси, които засягат произвеждане на изборите за гласуване 

извън страната на 9 юни. 

Предлагам този въпрос към момента да го приемем за 

сведение и да бъде включен в традиционната работна среща, защото 

все пак става въпрос за добра комуникация и изясняване между 

отговорните институции с оглед ползотворна работа.  

Това е моето предложение – не предлагам да обсъждаме 

изменение на изборни книжа, защото според мен не се налага. Може 

би на тази среща трябва да поставим и въпроса за комуникацията с 

оглед писмата, а освен гласуване извън страната, ние имаме и доста 

други въпроси, за да не останем загубени в многото писма, а по-

скоро да решаваме бързо въпросите. 

С втория доклад, който направих, ни е посочено, че вече е 

сформирана със заповед на министъра на външните работи работна 

група за произвеждане на изборите извън страната и се сочи с цел 

по-добра комуникация и експедитивност имейл, на който ще се 

осъществява комуникацията. Ще помоля да го сложат в съответната 

папка във вътрешната мрежа – мисля, че вече е качен, като 

комуникация с Външно министерство, но не открих и от 

деловодството не ми предоставиха и заповедта за работна група, 

така че помоля да гласуваме писмо до господин Кондов във връзка с 

тяхно писмо 17-00-50/10.04.2024 г., с което ни уведомява, че е 

формирана заповед – да ни изпратят заповедта и състава на 

работната група. Може би става въпрос за пропуск. 

Предлагам да гласуваме писмото. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения по докладите на колегата Ганчева? 

Моля да гласуваме писмото до Министерството на външните 

работи във връзка със сформирането на Работна група „Избори“. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващият ми доклад касае въпрос 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-9/10.04.2024 г., на който предлагам към 

момента да не отговаряме, а с нашата разяснителна кампания ще 

отговорим на всички питания във връзка с упражняване на 

активното избирателно право. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с писмо с вх. № 

ЦИК-НС-18/09.04.2024 г. за изпълнение на протоколно определение 

от 26 февруари на Районен съд – Плевен, в папката с мои инициали 

има подготвен проект на придружително писмо, в което са описани 

документите, които се изисква да бъдат предоставени от 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме изпращането на писмото. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-08-

70/10.04.2024 г. писмо от Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел. Във връзка с досъдебно производство искат да им 

предоставим данни дали за периода 2018 – 2023 г., посочено лице 
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със съответното ЕГН е упражнило правото си на глас в избирателни 

секции на територията на страната. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до главния 

директор на ГД ГРАО в МРРБ, с което искаме да ни предоставят 

информация, ако има такава при тях. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-НС-04-

27/11.04.2024 г. – писмо от РУ на МВР – Сандански, с което искат да 

им предоставим в 7-дневен срок декларацията, представена пред 

съответната секционна избирателна комисия на територията на 

Сандански от избирателя И.                 А.  със съответното ЕГН, че не 

е гласувал и няма да гласува на друго място в изборите на 

29 октомври 2023 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до кмета на 

община Сандански с копие до Районното управление на МВР да 

бъде предоставена исканата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-НС-

11/05.04.2024 г. – поредното писмо от ОД на МВР – Пловдив, с 

което искат да им предоставим информация дали три лица със 

съответните ЕГН-та са били народни представители, общински 
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съветници във връзка с Наредбата относно достоверността на 

декларираните факти в декларации за несъвместимост. 

В моя папка ще видите проект на писмо до „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-

41-1/10.04.2024 г. Това е отговор от Централното управление на 

Националния осигурителен институт (НОИ) по повод наше писмо, 

което им изпратихме във връзка със запитване от госпожа        К., 

зам.-председател на ОИК – Ябланица. 

Предлагам отговорът да бъде препратен на госпожата, тъй 

като в кореспонденцията тя не е включена, а отговорът касае 

конкретно запитването й. Може да се запознаете с отговора на НОИ 

в моя папка с цитирания номер. 

В резюме отговорът на НОИ е, че членовете на ОИК в 

случаите, когато не се касае за отпуск поради отглеждане на дете до 

2-годишна възраст, а за болничния, свързан с бременност и раждане, 

изплащането на паричното обезщетение в този период следва да 

бъде прекъсвано и лицата, които са в болничен поради бременност и 

раждане, и до 45 дни след раждането, следва да уведомяват 

съответните институции на НОИ за наличието на новото 

обстоятелство – встъпването им като членове на ОИК, за да бъде 

прекъсван този отпуск, тоест те не дължат такова уведомление и не 

се повлиява статутът им на лица в отпуск само за периода, в който са 

в отпуск за отглеждане на дете до 2-годишна възраст. 
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Предложението ми е да изпратим писмото на госпожа           

К. за сведение и запознаване, за да може тя да предприеме 

съответното съобразно отговора на НОИ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По предложението 

на госпожа Стоянова има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване да изпратим отговора на госпожа 

Кръстева, даден от НОИ. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам – с вх. № ЦИК-ЧМИ-01-

3/10.04.2024 г. сме получили преписи от укази № 105 и № 106 от 

9 април на президента на републиката. 

С Указ № 105 е насрочен частичен избор за кмет на кметство 

Громшин, община Бойчиновци, област Монтана на 23 юни, а с Указ 

№ 106 е насрочен частичен избор за кмет на кметство Брежани, 

община Симитли на 23 юни. Докладвам за сведение. 

Указите ще бъдат публикувани на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия в секция „Частични и нови 

избори“. 

Докладвам ви с вх. № ЦИК-41-1/10.04.2024 г. писмо от 

председателя на Народното събрание в отговор на наше писмо с 

изходящ номер  от 4 април относно необходимост от осигуряване на 

работни площи за работата на Централната избирателна комисия. 

Уведомяват ни, че ни предоставят допълнителна работна площ в 

сградата, където работи Централната избирателна комисия, в 

периода по подготовка и произвеждане на изборите през месец юни 

за организация по приемане на документите за регистрация на 

партии и коалиции и инициативни комитети за участие в изборите, 

както и за теглене на жребия ще ни бъде предоставена част от 

фоайетата в тази сграда откъм вх. Ларгото в посочения от нас 

период. 
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Припомням, че периодът, който ние поискахме, е 15 април – 

30 юни, тъй като след изборите на 9 юни, ни предстоят частични и 

нови избори на 23 юни.  

Провеждането на брифингите може да се извършва на 

трибуната за изявление на Народното събрание в Мраморното 

фоайе, като датите и часът на брифингите следва предварително да 

се съгласуват с дирекция „Връзки с обществеността“ с оглед 

съчетаване с изявленията на Народното събрание. 

За организиране на срещи за разясняване на изборния процес 

на медиите ще ни бъде предоставена една от залите в сградата при 

съобразяване с графика за провеждане на заседанията на комисиите 

на Народното събрание. Журналистите ще бъдат допускани за 

брифингите и другите събития на ЦИК в сградата през вход Ларгото 

срещу журналистически карти и в присъствие на служител от 

пресцентъра на Централната избирателна комисия. Докладвам ви го 

за сведение с оглед създаване на необходимата организация. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в тази точка. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви само за 

сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-22 от днес. Докладвам ви го 

за сведение, тъй като това несъответствие на съдържанието в нашата 

интернет страница вече е изправено. Приложен е и линк. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви с вх. № 

ЦИК-МИ-43/05.04.2024 г. писмо, изпратено ни от село Факия, 

подписано от господин Т., до Централната избирателна комисия с 

копия до Общинската избирателна комисия и до началника на 

полицейското управление. 

Моля да видите писмото. Става въпрос за действия от 

служебно назначения кмет на село Факия, община Средец, област 

Бургас, че е водил агитация за друг човек. Според него има и 

злоупотреби с дърва, горски и така нататък. 

Считам, че писмото е изпратено до компетентните органи в 

копие, като считам, че адресатите трябва да са ОИК – Средец, и 
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началникът на полицейското управление, които да извършат 

необходимите проверки, така че предлагам да остане за сведение. 

Може да го видите във вътрешната мрежа. Ако имате някакви други 

предложения, съм готов да ги обсъдим. 

Според жалбоподателя става въпрос за незаконна агитация от 

кмета на село Факия. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-53/08.04.2024 г. от РУ на МВР 

– Аксаково, при ОД на МВР – Варна. Информират ни, че има на 

производство в тяхното районно управление досъдебно 

производство по описа на Трето РУ на МВР – Варна, за 

престъпление по чл. 167, ал. 3. 

Молят ни да им отговорим имало ли е регистриран кандидат 

за общински съветник на община Варна с посочени две имена с 

преференция 111 на проведените на 29 октомври 2023 г. избори за 

общински съветници и кметове и ако да, ни молят да им посочим 

трите имена, от листата на коя политическа партия или коалиция е, 

или се явява като независим кандидат. 

Уважаеми колеги, с моя резолюция го предоставих за 

проверка в деловодството на Централната избирателна комисия, 

откъдето има становище, че по две имена не може да бъде 

извършена проверка. Няма посочено и ЕГН на лицето. 

Единият вариант е да се изпрати писмо до ОД на МВР – 

Варна, до главния разследващ полицай, който желае информацията, 

за да ни предоставят три имена и ЕГН, но с оглед на факта, че те 

искат от нас да им предоставим три имена, мисля, че по-вероятно е 

проверката да се извърши от, ОД на МВР – Варна за трите имена, 

тъй като има отделни служби, които могат да направят справка и 

ЕГН. 

Ние не можем да извършим тази проверка по така посочените 

данни за лицето. 

Другият вариант е да им върнем отговор в този смисъл или да 

го препратим на ОИК – Варна, за извършване на проверка. 
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Подготвен е отговор във вътрешната мрежа, че Централната 

избирателна комисия не може да извърши проверка по 

предоставените данни. Необходимо е да ни посочат по-подробна 

информация относно лицето, а именно три имена и ЕГН. Евентуално 

могат да се обърнат за съдействие и към ОИК – Аксаково. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка шеста. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папката с моите инициали има проект на съобщение, което 

ви предлагам да публикуваме на нашата интернет страница. 

Свързано е със започващото в понеделник приемане на документи за 

регистрация на партии и коалиции за участие в изборите на 9 юни, 

като указваме, че приемането на документите ще бъде всеки ден от 

9,30 ч. до 17,00 ч. в сградата на Народното събрание, вход откъм 

Ларгото. Крайният срок за регистрация е 24 април, като посочваме и 

решението, което трябва да съобразяват партиите и коалициите, за 

да подготвят необходимите документи за регистрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка седма от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В СЪСТАВ 

НА ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно промени в състава на ОИК – Стара 

Загора. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № ЦИК-МИ-66/10.04.2024 г. от Костадин 

Костадинов – председател и представляващ партия „Възраждане“, за 

промяна в ОИК – Стара Загора.  

Предлага се на мястото на Живка Генчева Чертоянова, член 

на ОИК, да бъде назначена Любомира Недялкова Райкова. 

Към предложението са приложени: заявление от Любомира 

Райкова за освобождаването ѝ, както и всички необходими 

документи на Любомира Недялкова Райкова, както и пълномощно. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като член на ОИК – Стара Загора, област Стара 

Загора, Живка Генчева Чертоянова със съответното ЕГН и анулира 

издаденото ѝ удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Стара Загора, област Стара 

Загора, Любомира Недялкова Райкова със съответното ЕГН.  

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 3064-МИ/11.04.2024 г. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за утре, 12 април 2024 г., от 

10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 13,10 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 


